

## Protokoll fört vid Skogstorps Golf´s styrelsemöte

Datum	2021-09-07
Plats:	Orrliden
Närvarande	Pär Eriksson Michael Petersson Maria Larsson Satu Verlinna Ulrika Kårefjärd Roger Gill Sonja Andersson Joakim Wallgren Ulf Pettersson Nina Lindström

Ej närvarande:

### 1. Mötets öppnande och godkännande av dagordning

Ordförande förklarade mötet öppnat och dagordningen godkändes. Det känns extra bra att vi träffas fysiskt denna gång.

### 2. Föregående protokoll

- a. *Godkännande av föregående protokoll*  
Vi godkände och lade mötesprotokollet, 2021-08-10, till handlingarna.

### 3. Läget på Orrliden

- a. *Läget på Orrliden – helheten*  
Läktaren är nu öppnad och är mycket uppskattad av våra besökare. Tackskylt till sponsorerna ska upp inom kort.  
Det blir ingen fiberinstallation via det erbjudande vi fått då föreningen inte är en privatperson.  
Hjärtstartaren är installerad innanför dörren i köket och skyltar är uppsatta. Imorgon kommer en firma och fixar papptaget till förrådet och i övrigt är den yttre miljön klar.  
Finns önskemål om bord i domarrummen, samt bord och whiteboard i 5'an och 6'an.  
Högtalaranläggningen finns hemma och nu undersöker vi arbetskraft som kan hjälpa till att gräva för kablaget.  
Bänkarna är nu tillgängliga igen efter att ha varit låsta. Däremot skulle de behöva rustas upp inför nästa säsong.  
Delarna till maskinparken bör flyttas till baksidan mellan nybygget och 9v9-planen. Det behöver dock läggas singel/makadam som underlag så det inte blir lerigt när utrustningen behöver spolas av. Maria ser till att beställa underlaget och ger sedan vaktmästaren uppgiften att flytta utrustningen.  
Vi önskar få till en miljöbod eller någon form av källsortering. Vi har tyvärr fått

nej vid flertalet gånger men vi testar igen och Pär gör en skrivelse med förfrågan.

b. *Framtid Orrliden – initiativ under hösten*

Vid senaste tränarträffen efterlystes fler personer att delta i Orrlidengruppen men vi har ännu ingen återkoppling från lagen. Satu kallar till ett möte med gruppen inom kort.

#### 4. Summering av läget i fotbollsverksamheten

a. *Eventuella nya beslut och riktlinjer avseende Corona*

Idag hölls en presskonferens där besked kom att lättnader kommer att ske 29 september och vi kommer då kunna nyttja omklädningsrum (så fort förråden är klara så materialet som finns i omklädningsrummen nu kan flyttas bort) och det är ingen publikbegränsning kvar.

b. *Summering från tränarträff*

Det var en uppskattad tränarträff och Sonja har skrivit bra minnesanteckningar som alla fått ta del av. Det informerades kring fotbollskommitténs arbete och Ulrika redogjorde för diskrimineringsgrunderna, även en presentation av förändringarna på Orrliden och nybyggnationerna gjordes.

Det var bra diskussioner och Orrlidengruppen har fått med sig ett antal förbättringspunkter kring anläggningen.

Önskemål om avbytarbås till 9v9-planen framkom och Orrlidengruppen äger nu frågan.

c. *Avstämning Ungdomsverksamheten*

Allt flyter på i ungdomslagen och ett glädjande besked är att F06 är klara för A-slutspel.

d. *Seniorverksamheten Dam och Herr*

Damernas lag i div4 har spelat klart sina matcher och blev fyra i serien. Div2-laget har en månad kvar på sitt matchande och där har de tuffare motstånd och tyvärr blir det alltför ofta stolpe ut...

Herrlaget har en bra laganda och matchandet är igång på hög nivå.

e. *Påbörja diskussion om nästa säsong*

Styrelsen ger Pär, Uffe och Satu mandat att även detta år förhandla med seniortränarna inför nästa säsongs uppdrag.

Roger och Pär tar dialog med vaktmästaren inför nästa säsong.

#### 5. Ekonomi – lägesrapport

a. *Läget januari-augusti samt bedömning inför hösten, behov av beslut*

Vi ligger enligt budget om vi tar bort corona-förlusterna. Jämför vi intäkter och kostnader så ligger vi på cirka minus 70tkr och vi har budgeterat för ett negativt resultat i och med de investeringar vi gjort under året.

Sponsorgruppen behöver tillsättas och vi lägger den på att-göra-listan till hösten.

#### 6. Strategiska frågor

a. *Årshjul och översiktlig planering*

Inget nytt möte har ägt rum sedan förra mötet men kommer att bokas inom kort.

## 7. Rapporter och inbjudningar

### a. Kansliet aktuella frågor

Vi **beslutar** att ställa in årets Skogstorpsdag som skulle ha ägt rum i början på september.

Det kom en inbjudan till Idrottskonferens i Södertälje 9 oktober via RF-SISU Sörmland. Man kan delta live eller via Teams.

Bingolotto har jubileumskväll 24 oktober och vi kommer ta hem extralotter som ska ut till lagen. Maria informerar lagen i veckan.

Vi har tagit kostnaden för en tågresa, Göteborg ToR, för en spelare i herrlaget inför en hemmamatch där spelaren behövdes i startelvan.

Det har kommit önskemål om att sätta upp hyllplan i förråden i de nya omklädningsrummen. Just nu har Julia bra pris och Maria ser till att köpa in material. Eventuellt att gubbklubben kan stå för kostnaden i slutänden.

Vi kommer att lägga ut reklam för Gräsroten på hemsidan då det åligger oss att göra det minst fyra gånger per år för att ta del av intäkterna.

## 8. Styrelsemöten hösten 2021

### a. Tisdagar 18.00-20.15

5 oktober, 2 november, 7 december

Vi bokar in en planeringsdag den 13 november med fokus på summering och 2022. Vi startar vid nio och håller på fram till lunch.

## 9. Övriga frågor

Inga övriga frågor som togs upp under mötet men punkter att behandla framöver är:

Valberedning 2022

Ekonomistyrning – Sonja A, Roger G och Maria L

Utrustningspolicy – Maria L, Nina L och Joakim V

## 10. Summering och utvärdering av dagens möte

*Summerat tar vi med oss följande punkter inför kommande möte/möten:*

- En tack-skytt till sponsorerna av läktaren ska sättas upp
- Vi söker arbetskraft som kan hjälpa till med grävarbetet inför uppsättning av högtalarsystemet
- Vi utrustar de nya omklädningsrummen med bord (finns befintliga att ta) samt whiteboard
- Utrustningen till maskinparken ska flyttas till utrymmet mellan 9v9-planen och nybygget
- Pär undersöker möjlighet till källsortering/miljöbod
- Ortlidengruppen ser över införskaffande av avbytarbås till 9v9-planen
- Styrelsen gav mandat till Pär, Uffe och Satu att förhandla om tränaravtalen inför nästa säsong
- Pär och Roger förhandlar nytt avtal med vaktmästaren
- Vi beslutade att ställa in Skogstorpsdagen
- Lagen kommer behöva sälja två bingolotter per spelare till jubileumskvällen
- Hyllplan köps in till förråden i de nya omklädningsrummen
- Vi bokade in en planeringsdag till lördagen den 13 november kl 09:00

Ordförande tackar för visat intresse och förklarar mötet avslutat.

Vid protokollet

Justeras

---

Nina Lindström

---

Pär Eriksson